
OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 3/ 2023

Onsdag d. 23. august kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

# Nordjysk lang. Arrangementet blev godt afviklet. Fin stævneplads på Gateway Blokhus

# Divisionsmatch ved Silkeborg 7.maj. Gik fint. 30 0KV´ere stillede til start, og klubben sejrede i

5 matcher. 10 ud af de 30 løbere endte i top 3 i de respektive klasser

# Find vej 14. maj. 16 nye ansigter dukkede op. De er alle på maillisten til nyhedsbrev

# Skt. Hansløb. Atter en succes såvel med løb som med mad og socialt samvær.

# Skawdyst. Regnskabet tyder på, der bliver klækkelig sum til hver af de tre arrangerende

klubber. Er endnu ikke afsluttet. Sprintkortet over Hjørring er supergodt. Kan anvendes igen hvis

nogen får en ide til et arrangement. Kjeld har fået forespørgsel på evt. at være stævneleder på

næste Skawdyst. Det diskuteres om OKV på sigt kunne være interesseret i at blive mere

involveret i det samlede arrangement. Måske der kunne være rekrutteringsaspekt her i.

3. Økonomi:

# Kassereren gennemgår klubbens regnskabet aktuelt. Ser OK ud.

# Kommunen har inviteret til dialogmøde ang. de nye tilskudsregler. Vi afventer hvad vi tildeles.

Vi er en klub med primært voksne medlemmer.

# Endvidere er der kommet åben invitation til Foreningsværksted d. 5. sept. Man dropper ind,

ingen tilmelding. Referenten videresender mail, hvis nogen har lyst til at deltage.

4. Klubudvikling:

# Udviklingskonsulent Johanne Gydesen fra DOF har tilbudt klubben at komme og lave

strategiworkshop til et medlemsmøde. Vi aftaler at arbejde henimod et arrangement d. 13.-14.

januar 2024. Klubløb, strategiworkshop og generalforsamling med spisning og overnatning på

Skagen Strand. Der skal indhentes tilbud fra Skagen Strand på arrangementet (sponsor til NJ2D)

# Formanden orienter: Rasmus Carlsen (OKV løber og skoleleder i Hirtshals) har forespurgt om

adgang til Horsebækhus. Skolen har en gruppe elever, der tidligere brugte Yxenbæk et par dage

ugentligt kl. 8-14. Mangler nu nyt sted at være. Der har været afholdt møde mellem jægerne,

OKV, Naturstyrelsen og skolen m.h.p. at udarbejde en aftale. OKV er positiv. Hvis aftalen indgås,

skal der laves ny lejekontrakt for Horsebækhus.

5. Kommende aktiviteter:

# Militært Nordisk Mesterskab 15.-16. september Tornby. Ole, Ellen, Per og Mogens laver start.

Der er behov for hjælp til postindsamling begge dage. Rikke, Jens og Susanne byder ind.

# Natløb 20. september i Tversted. Allan og BU afd. står for det

# Divisionsmatch: Næste match Barrit ved Vejle d. 25. september. Aktuelt er der 6 tilmeldte.

Op/ nedmatchen er 15. oktober i Århus. Falder sammen med start på efterårsferien, hvor

mange måske skal på ferie. Allan sender påmindelse ud.

# Hjertelungeredningskursus afholdes i forbindelse med klubaften 21/11. Anne Marie Søborg

underviser, Susanne har lovning på dukke.



# Juleløb i Tornby 3. december: Hold 4 laver baner. Hanne tovholder på forplejning, vanligt

traktement

# Klubtur til foråret: Per Hauge har undersøgt diverse muligheder men svært at find egnet sted

nær attraktivt løb, der ikke kolliderer med større løb, helligdage osv. Sverigestur overvejes igen.

6. NJ2D: NJ2D2024: (Tornby fortræning + natløb/ Uggerby 1. og 2. etape)

Fortræning i Tornby: Ole Thomsen Banelægger

Natløb i Tornby Banelægger Finn, Lisbeth og Thorkild spørges

Langdistance Uggerby: Banelæggere Allan og Mathias Reiche, evt. en mere.

Banekontrol: Jørgen Jensen

Mellemdistance Uggerby: Banelæggere Jørn Bachmann og Hans Ingemann Pedersen.

Banekontrol Ole Nielsen spørges

Stævneplads er fortsat ikke godkendt. Forhåbentlig ved plantørboligen

Mål: Ann og Kirsten

Start: Jacob

Stævneledelse: Kjeld. Thomas og Asta er ”føl”. Møde aftales ang. indledende planlægning

Pioner: Henning

Kiosk: Hanne

Parkering: Fortsat en udfordring

Materiel: Per Hauge

7. Ungdomsudvalg:

Træningen genoptaget efter sommerferien

8. Kortudvalg:

Der er aktuelt ingen aktive korttegnere i klubben. Thomas har revideret Sæbygård kortet med

MTB spor m.m. Ole og Kjeld reviderer løbende diverse kort. Skallerup trænger til revision, men

vi afventer byggeri derude afsluttes først. Uggerbykortet bliver godt. Stort tæthed 3 område er

fældet og et smukt kurvelandskab er dukket op.

9. Træningsudvalget:

# Gymnastiksæsonen starter snart. Rikke forhører hos Ellen om Anni er booket.

# Klubaften 21/11 hvor næste sæsons klubløb fordeles. Kirsten efterlyser, at alle

klubmedlemmer er fælles om at være obs på, hvis planlagte klubløb kolliderer med åbne løb,

der først sent er kommet på O service. Fremover bliver det fast punkt på dagsorden til

bestyrelsesmøde.

# Bent Skjoldborg stopper som skovkontakt til statsskovene. Indtil videre påtager Kirsten sig

opgave. Siger til, hvis opgaven bliver for omfattende – og opgaven skal uddelegeres igen.

10. Kommunikation:

Jens er ikke kommet meget videre. Stor og kompleks opgave. Først skal opbygningen af siden

defineres. Hvor skal informationerne ligge? Hvordan finder man lettest de oplysninger, man har

brug for, hvis man er ny? Siden skal være mobilvenlig. Det skal være let selv at lægge ting op på

siden. Jens savner inspiration. Thomas Brix vil gerne sparre.

11. Evt:

Thomas laver Arrangement for kollegaer i Bangsbo næste uge. Låner lidt O udstyr i den

anledning. Mulig rekruttering?

12. Næste møde tirsdag d 7/11 kl 19.00 i klublokalet



Mødet slut ca. kl. 21.00

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


